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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

4 september 2014

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Oscar ”Kalldal” Kalldal
Vice Ordförande Unni Engedahl

Kassör Joel ”Shiny” Strand
Sekreterare Frida ”$multron” Ulander

Ledamot Sabina ”Sabz” Söderstjerna
Ordförande DP Felix ”Fellkan” Eriksson
Sekreterare F6 Malin Dahl (12:30-12:45)
Ordförande F6 Emil ”Cremil” Ejbyfeldt (från 12:36)

Ordförande FnollK Fanny ”Fenix” Viksten
Ordförande SNF Jonas ”Christmas” Källén
Ordförande Foc Nermin ”Nero” Trnjanin

Ordförande FARM Marina Yudanov

§1 Mötets
öppnande

Oscar öppnar mötet kl.12:04.

§2 Val av
justerare

Sabina Söderstjerna väljs till justerare.

§3 Föregående
mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§4 Runda
bordet

• Kärnstyret:

– Kalldal har haft mycket att göra med incidenterna. Hållit i sektionsföre-
läsning, många Nollan verkar vilja engagera sig.

– Unni har försökt få tag på Kent, utan resultat. Pratat med Rafiki angå-
ende branddörr och det kommer inte att hända. Om man ska öka antalet
personer måste man förbättra ventilationen, vilket inte kommer att hända.

– Shiny har arrat sektionsmys, pratat med Bilnisse och kanske bokat in möte
med Grynet om SNF:s budget.

– Frida har översatt grejer på hemsidan till engelska, pratat med Spidera
om skärmen och varit/är sjuk.

– Sabz har informerat på masterprogrammet och taggat inför grillningen,
arrat sektionsmys.

Oscar Kalldal
Ordförande

Frida Ulander
Sekreterare

Sabina Söderstjerna
Justerare
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• FARM: Har arrat brunch för Nollan. Det gick bra, men många dök inte upp.
Missade sektionsföreläsningen. Marknadsfört att de har lediga platser, inte så
mycket intresse. Börjat planerat branchkväll. Planerat första mentorskapsträf-
fen.

• FnollK: Gasque imorgon, ska ha mellanfest med B0f borta hos KfKb. Hajk i
helgen, Fanny och Gustav är kvar på Chalmers. Många försöker bli supernollan
och går sjuka på arr. Har pratat med ph-cheferna för berörda ph-grupper, Jana
har också pratat med Nollan.

• DP: Arrat fängelsekväll, DuP där många kom och FörFestU som blev lyckat.
Arrar pubrunda ikväll.

• Foc: Har lagat Drickomaten. Mekat med Flipper. Var med på Sektionsmyset.

• SNF: Förbereder Cocktailparty. Pratat med LoL1. Hade pubquiz i söndags.

§5
Väktarrapporter

I tisdags fick Kalldal tre väktarrapporter, som skickats till Kalldal, Jana, Johan och
VO. De gällde förra veckan. Jana har kontaktat Kalldal. Vi behöver prata vidare om
detta, då det är en väldigt stor fråga. Vi bokar in ett möte, preliminärt kl. 16 på
lördag.

§6 Fyllnadsval Vi släpper in John Hang som söker Vice Ordförande i FARM. Han berättar lite om
sig själv och svarar på frågor.

Beslut: Att fyllnadsvälja John Hang till Vice Ordförande i FARM.

Liam Håkansson kommer in och presenterar sig. Han söker kursutvärderingsan-
svarig i SNF och har jobbat en del med posten. Han tycker SNF är roligt och är bra
på att ”typ” komma i tid.

Beslut: Att fyllnadsvälja Liam Håkansson till kursutvärderingsansvarig i SNF.

§7 Incident på
Focus

Felix berättar om händelsen på Focus förra veckan. Vi kommer inte att göra något
mer, utan lämnar till kåren.

§8 Bilavtal På grund av tidsbrist bordlägger vi frågan till nästa vecka.

§9 Övriga frågor • Mastersmottagning: Så många som möjligt från FARM och SNF får komma
på grillningen på måndag. Helst alla från Styret.

§10 Nästa möte Nästa möte blir 11 september 2014.
1Lärande och Ledarskap
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§11 Mötets
avslutande

Mötet avslutas av Oscar 13:05.

Veckans serie Från Calvin and Hobbes.

Av Bill Wattersson

Oscar Kalldal
Ordförande

Frida Ulander
Sekreterare

Sabina Söderstjerna
Justerare


